

INSTRUCTION

Chaise haute en bois 2 en 1

Wooden High chair 2 in 1

NOOMI



1. CHAIR PART LIST

Part Photo	Part Name	Quantity	Part Photo	Part Name	Quantity
	Chair Seat	1 pc		Chair seat cover (optional color)	1 pc
	Tray	1 pc		Handrail (with a belt & lock)	1 pc
	Foot rest	1 pc		Leg support	2 pcs
	Upper Legs Lower legs	4 pcs 4 pcs		Screw Nuts Tools	13 pcs 5 pcs 1 pc
	Safety belt	1 pc		Anti-slip pads for small chair	4 pcs

2. INSTALLATION

1. Assemble 4 legs by the mark A/B/C/D and make sure the joining surface is smooth. (Fig-1)			
2. Lock 4 legs in the seat bottom. (Fig-2, Fig-3)	(Fig-1)	(Fig-2)	(Fig-3)
Don't lock too tight for next step.			
3. Install 2 pcs of leg support and foot rest by screws & nuts. (Fig-4)			
Install the footrest in front side of chair with 2 longest screws and nuts.			
Adjust the leg a little to match the holes in leg support & legs.			
4. Lock the belt on seat by 4 small screws. (Fig-5)			
5. Pass locker into seat hole. (Fig-6)			
6. Put the seat cover on seat. (Fig-7)			
7. Use 4 screws to lock handrail. (Fig-8)			
8. Pass the belt into the hole of seat cover and seat. (Fig-8)			
9. Pass the belt through the lock. (Fig-9)			
10. Pass through once again to make sure locked well. (Fig-10)			
	(Fig-8)	(Fig-9)	(Fig-10)
11. Put the tray on handrail.			
12. Press the tray to make sure it is locked well.(Fig-11)			
	(Fig-10)	(Fig-11)	

HIGH CHAIR TO SMALL CHAIR

	
Take off 4 bottom legs and put on 4 anti-slip mats to protect upper legs before use	Small chair

SAFETY WARNING:

- Never leave the child unattended.
- Always use the restraint system.
- Falling hazard: Prevent your child from climbing on the product.
- Do not use the product unless all components are correctly fitted and adjusted.
- Be aware of the risk of opening fires and other sources of strong heat in the vicinity of the product.
- Be aware of the risk of tilting when your child can push its feet against a table or any other structure.
- Do not carry backrest or adjust height when baby is inside of chair.
- Do not to use the product until the child can sit up unaided.
- Do not to use the product if any part is broken, torn or missing.
- Any additional harness other than the one provided by the manufacturer, shall comply with EN 13210.
- Product is intended for children able to sit up unaided and up to 3 years or a maximum weight of 15kg.

WARRANTY CONDITIONS:

1. This baby high chair offers 12 months warranty from the date of purchasing. Please contact local distributor and show original document.
2. During the warranty period, local distributor provides free repair for consumer providers. For issues that are not covered by the warranty or beyond the warranty period, we will provide you with repair services but you need to charge the corresponding repair costs.
3. The below warranty does not apply to the following conditions:
 - a) Damage caused by accident/inappropriate use.
 - b) Parts were worn out due to use.
 - c) Worn parts which are not sold by the original or non-company.
 - d) Unauthorized modification of the product or maintenance of the authorized service e) personnel from our company.
 - e) Damage caused by force majeure.
4. If you have any parts problems, please contact with local distributor.
5. For chair that has been discontinued, the company has the right to use other products for replacement without affecting the use. If it is not clearly stated that the purchase date is in the original purchase certificate, it is calculated as "effective within 12 months" from the date of shipment of the product.

MAINTENANCE:

A. Check the components of each part (screw / seat belt bayonet) before use under fixed and complete. For the safety of your baby, regular inspections and repairs weekly. If there is any abnormality, please replace it immediately or stop using.

B. Avoid long-term storage in wet or high temperature environment; otherwise it will easily lead to damage and aging of parts, affecting product life or potential danger.

C. Cleaning the cushion: Unfasten the safety belt. Wash it with warm water and dry it to avoid exposure under high temperature.

D. Do not use bleach and strong acid/base liquid for cleaning the chair frame. Avoid contact with water in hardware parts, and corrosion will affect the service life of the product.

E. Regularly check the various parts of the baby high chair weekly, contact and repair with supplier immediately if you have any questions.

F. Avoid prolonged exposure under hot environment; otherwise it will promote the aging and functional decline of parts, fabric fading and other problems.

1. Inventaire des pièces

Photos	Noms	Quantités	Photos	Noms	Quantités
	Assise	1		Rembourrage de l'assise	1
	Plateau	1		Balustrade (avec ceinture et loquet)	1
	Repose Pieds	1		Support des pieds	2
	Grands pieds	4		Vis	13
	Petits pieds	4		Écrous	5
	Harnais de sécurité	1		Coussin antidérapants pour petite chaise	4
				Outils	1

2. Installation

1.Assemblez les 4 pieds en suivant les repères A / B / C / D et assurez-vous que la surface de jonction soit lisse. (Fig. 1) 2. Verrouillez 4 pieds au bas du siège. (Fig-2, Fig-3) Ne serez pas trop pour la prochaine étape.			
3.Installez les 2 supports de pieds et le repose-pieds à l'aide des vis et d'écrous. (Fig-4) Installez le repose-pieds devant la chaise avec les 2 vis et écrous les plus longs. Ajustez légèrement la jambe pour qu'elle corresponde aux trous du support et des jambes.			
4.Verrouillez la ceinture sur le siège à l'aide de 4 petites vis. (Fig-5) 5. Passez le casier dans le trou du siège. (Fig-6)			
6. Placez la housse de siège sur le siège. (Fig-7)	(Fig- 5) (Fig-6) (Fig-7)		

9. Passez la ceinture dans la serrure. (Fig-9) 10. Passez à nouveau pour vous assurer que vous êtes bien verrouillé. (Fig-10)				
	(Fig-8)		(Fig-9)	(Fig-10)
11. Placez le plateau sur la balustrade 12. Appuyez pour vous assurer qu'il est bien verrouillé. (Fig-11)				
	(Fig-10)		(Fig-11)	

De chaise haute à petite chaise

		
Enlevez les 4 pieds inférieures et mettez 4 coussin antidérapants pour protéger les pieds avant utilisation		Petite chaise

ALERTE DE SÉCURITÉ:

- Ne laissez jamais l'enfant sans surveillance.
- Toujours utiliser a balustrade.
- Risque de chute: Empêchez votre enfant de monter lui-même sur le produit.
- N'utilisez le produit que si tous les composants sont correctement montés et ajustés.
- Tenez compte du risque d'incendies et d'autres sources de forte chaleur à proximité du produit.
- Soyez conscient du risque de basculement.
- Ne portez pas le dossier et ne réglez pas la hauteur lorsque bébé se trouve dans la chaise.
- Ne pas utiliser le produit jusqu'à ce que l'enfant puisse s'asseoir sans aide.
- Ne pas utiliser le produit si une partie est cassée, déchirée ou manquante.
- Tout harnais supplémentaire autre que celui fourni par le fabricant doit être conforme à la norme EN 13210.
- Le produit est destiné aux enfants capables de s'asseoir sans aide et jusqu'à 3 ans ou un poids maximum de 15 kg.

CONDITIONS DE GARANTIE:

- 1.** Cette chaise haute offre une garantie de 12 mois à compter de la date d'achat. Veuillez contacter le vendeur en cas d'anomalie.
- 2.** Pour les problèmes non couverts par la garantie ou au-delà de la période de garantie, nous vous fournirons des services de réparation, mais vous devrez alors facturer les frais de réparation correspondants.
- 3.** La garantie ci-dessous ne s'applique pas aux conditions suivantes:
 - a) Dommages causés par un accident / une utilisation inappropriée.
 - b) Les pièces étaient usées à cause de leur utilisation.
 - c) Les pièces usées qui ne sont pas vendues par l'original ou par une autre société.
 - d) Modification non autorisée du produit ou maintenance du service après-vente autorisé du personnel de notre société.
 - e) Dommages causés par une force majeure.
- 4.** Si vous avez des problèmes de pièces, veuillez contacter votre vendeur.
- 5.** Pour les sièges qui ont été discontinués, la société a le droit d'utiliser d'autres produits en remplacement sans en affecter l'utilisation. S'il n'est pas clairement indiqué que la date d'achat figure dans le certificat d'achat d'origine, il est calculé comme "valable dans les 12 mois" à compter de la date d'expédition du produit.

ENTRETIEN:

A. Vérifier les composants de chaque pièce (vis / ceinture de sécurité) avant utilisation. Pour la sécurité de votre bébé, des inspections régulières et des réparations hebdomadaires. S'il y a une anomalie, veuillez la remplacer immédiatement ou cesser de l'utiliser.

B. Évitez le stockage à long terme dans un environnement humide ou à haute température; sinon, cela pourrait facilement endommager et vieillir les pièces, affectant la durée de vie du produit ou un danger potentiel.

C. Nettoyage du coussin: Détachez la ceinture de sécurité. Lavez-le à l'eau tiède et séchez-le pour éviter une exposition à haute température.

D. Ne pas utiliser d'eau de Javel ni de liquide fortement acide pour nettoyer le cadre de la chaise. Évitez tout contact avec l'eau des pièces de quincaillerie, car la corrosion affectera la durée de vie du produit. Vérifiez régulièrement les différentes parties de la chaise haute, communiquez avec le fournisseur et faites-le réparer immédiatement si vous avez des questions.

F. Évitez les expositions prolongées dans un environnement chaud. sinon, cela favorisera le vieillissement et le déclin fonctionnel des pièces, la décoloration du tissu et d'autres problèmes.